



רשומות

קובץ התקנות

28 בפברואר 2023

10579

ז' באדר התשפ"ג

עמוד

1088 הודעת עובדים זרים (שיעור ניכויים מהשכר בעד מגורים הולמים), התשפ"ג-2023
1089 הודעת עובדים זרים (שיעור ניכוי מהשכר בעד דמי ביטוח רפואי), התשפ"ג-2023
1089 תיקון טעות בתקנות התכנון והבנייה (הקלה, שימוש חורג וסטייה מתוכנית), התשפ"ג-2023

הודעת עובדים זרים (שיעור ניכויים מהשכר בעד מגורים הולמים),

התשפ"ג-2023

בתוקף סמכותי לפי תקנה 4 לתקנות עובדים זרים (שיעור ניכויים מהשכר בעד מגורים הולמים), התש"ס-2000¹ (להלן – התקנות), אני מודיע לאמור:

עדכון סכומים
החזר הוצאות

1. עקב שינוי מדד שכר הדירה שפורסם בחודש דצמבר 2022 לעומת מדד שכר הדירה שפורסם בחודש דצמבר 2021, מיום ח' בטבת התשפ"ג (1 בינואר 2023) נוסח תקנות משנה (א) ו-(ג) בתקנה 2 לתקנות הוא כמפורט להלן:

"(א) הסכום המרבי שרשאי מעביד לנכות משכרו החודשי של עובד זר כהחזר הוצאות המעביד למגורים הולמים לפי סעיף זה לחוק יהיה כמפורט בטור ב' להלן לצד כל אזור מגורים כמפורט בטור א':

טור א' אזור מגורים	טור ב' סכום בשקלים חדשים
ירושלים	449.82
תל אביב	511.49
חיפה	341.02
מרכז	341.02
דרום	303.16
צפון	276.94

(ג) על אף האמור בתקנות משנה (א) ו-(ב), הסכום המרבי שרשאי מעסיק בענף החקלאות לנכות משכרו החודשי של עובד זר כהחזר הוצאות המעסיק למגורים הולמים לפי סעיף זה לחוק יהיה 253.42 שקלים חדשים."

עדכון סכומים
הוצאות נלוות

2. עקב שינוי מדד המחירים לצרכן שפורסם בחודש דצמבר 2022 לעומת מדד המחירים לצרכן שפורסם בחודש דצמבר 2021, מיום ח' בטבת התשפ"ג (1 בינואר 2023) נוסח תקנה 3 לתקנות הוא כמפורט להלן:

3. (א) נוסף על הסכום שמעביד רשאי לנכות לפי תקנה 2, רשאי הוא לנכות משכרו החודשי של עובד זר בעד הוצאות נלוות סכום מרבי של 100.36 שקלים חדשים.

(ב) הסכום המרבי כאמור בתקנת משנה (א) שמותר לנכותו משכרו החודשי של עובד בסייעוד המתגורר בבית מעבידו, הוא 86.23 שקלים חדשים.

(ג) הסכום המרבי כאמור בתקנת משנה (א) שמותר לנכותו משכרו החודשי של עובד זר בענף החקלאות, הוא 331.04 שקלים חדשים."

ו' באדר התשפ"ג (27 בפברואר 2023)

(חמ 3040-3-2ת)

יואב בן צור
שר העבודה

¹ ר"פ התשפ"ג, עמ' 3642.

² ק"ת התש"ס, עמ' 774; התשפ"א, עמ' 2007.

הודעת עובדים זרים (שיעור ניכוי מהשכר בעד דמי ביטוח רפואי), התשפ"ג-2023

בתוקף סמכותי¹ לפי תקנה 2א לתקנות עובדים זרים (שיעור ניכוי מהשכר בעד דמי ביטוח רפואי), התשס"ב-2001² (להלן – התקנות), אני מודיע לאמור:

1. עקב עליית מדד המחירים לצרכן שפורסם בחודש דצמבר 2022 לעומת מדד המחירים לצרכן שפורסם בחודש דצמבר 2021, מיום ח' בטבת התשפ"ג (1 בינואר 2023), בתקנה 2 לתקנות, סכום הניכוי המרבי משכרו של עובד זר שאינו עובד סיעוד הוא 134.46 שקלים חדשים, וסכום הניכוי המרבי משכרו של עובד זר בסיעוד הוא 154.29 שקלים חדשים.

ו' באדר התשפ"ג (27 בפברואר 2023)

(חמ 3146-3-ת1)

יואב בן צור
שר העבודה

¹ י"פ התשפ"ג, עמ' 3642.

² ק"ת התשס"ב, עמ' 66; התשפ"ב, עמ' 1961.

תיקון טעות

בתקנות התכנון והבנייה (הקלה, שימוש חורג וסטייה מתוכנית), התשפ"ג-2023, שפורסמו בקובץ התקנות 10574, התשפ"ג, עמ' 1070, בתקנה 8(ג), במקום "בתקנת משנה (ב)2" צריך להיות "בתקנת משנה (א)2".

(חמ 6446-3)

